
Slovenščina v javnosti
V Portorožu je bil 14. in 15. maja

posvet o slovenščini v javnosti. Ude-
ležili so se ga predstavniki družbeno-
političnih skupnosti, družbenopoli-
tičnih organizacij, zavodov, zdru-
ženj, društev in organizacij.

Posvetovanje je pozdravil Mitja
Ribičič, uvodna referata pa sta imela
Breda Pogorelec in Beno Zupančič.
Nato se je v dveh dneh zvrstilo pri-

bližno štirideset referatov z vseh
področij življenja in dela v sloven-
skem prostoru (televizija, umet-
nost, poročila zamejskih Slovencev,
novinarstvo, znanost, armadno po-
dročje itd.)

Posvetovanje je rezultat novih
spoznanj o današnjem slovenskem
jeziku in zanimanja naših Ijudi za je-
zikovno problematiko. Zaskrbljeno-

sti za lepoto, včasih celo za razumlji-
vost slovenščine v javnosti ne smemo
iskati le v zunanji ogroženosti, mar-
več dostikrat tudi v svoji zanikrnosti.
Zato velja širšo družbeno dejavnost
pa sleherno delovno ali drugo skup-
nost spodbujati, da bo začutila jezi-
kovno problematiko kot svojo.

Bodoče organizirano delo (jezi-
kovni odbori v delovnih organizaci-
jah, krajevnih skupnostih, gospodar-
skih združenjih itd.) naj bi spodbu-
jalo naše delovne ljudi in občane k
pravilnemu, sproščenemu govoru in
pisanju, saj je jezik izraz naše kulture
in družbene zavesti. Skrbeti moramo
torej za pravilnost, lepoto in idejno
zasnovanost jezika, za jezik, osvo-
bojen razlik, ki so jih ustvarile druž-
bene formacije prejšnjih rodov.
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